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Abstract (en)
[origin: WO9013234A1] The invention relates to a device for the delivery of any type of product held in a reservoir with flexible and deformable
wall. The device is essentially comprised of means (4) for the delivery of a product, which means are housed in a reservoir (2) with flexible and
deformable wall (3) and which may be actuated by an outside pressure (F) exerted on the deformable wall of the reservoir. The device applies for
example to the delivery and application of a cosmetic product on the skin or the nails.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de délivrance d'un produit quelconque contenu dans un réservoir à paroi souple et déformable. Ce
dispositif comprend essentiellement des moyens (4) de délivrance d'un produit, logés dans un réservoir (2) à paroi souple et déformable (3) et
actionnables par une pression extérieure (F) exercée sur la paroi déformable de ce réservoir. Ce dispositif s'applique par exemple à la délivrance et
l'application d'un produit cosmétique sur la peau ou les ongles.
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